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1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 

I. b e r e   n a   v ě d o m í 

zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií dne 1.4.2014. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Vyhlášení výzvy č. 22 IOP - Konsolidace IT a nové služby TC obcí 

Ladislav Čermák předložil komisi k projednání předběžný seznam navrhovaných investic, 

které je možno realizovat s využitím prostředků z daného dotačního programu (v rozsahu 

žádosti schválené ZM). Komise souhlasila s většinou navržených investic, s tím, že přesnější 

doporučení bude možné až po zjištění cenových kalkulací. Komise navrhla vyřadit ze 

seznamu vybudování nového webového portálu MÚ s komplexními službami (včetně 

sledování životního cyklu podání, skladu dokumentů atd.) s tím, že je nereálné dokončit 

realizaci v termínu podle podmínek výzvy. Komise navrhuje, vzhledem k rozsahu a složitosti 

přípravy technické části dokumentace, zadat její zpracování externí firmě. Komise dále 

připomíná, že bude nezbytné zajistit již v rámci letošního rozpočtu profinancování odborných 

služeb spojených s přípravou žádosti a s procesem zadávání zakázek na realizaci investic. 

2. Sdílený integrovaný kalendář 
Jan Moravčík, Ladislav Čermák a Lukáš Jelínek informovali ostatní členy komise o závěrech 

schůzky na MÚ, kdy je klíčovou záležitostí provázání administrativní funkcionality kalendáře 

se spisovou službou. Komise projednala podobu procesu při zpracování příchozího podání 

doručeného různými cestami, výsledkem je návrh procesu, který bude prezentován na příští 

schůzce na MÚ. Dokumentace k rozhraní spisové služby je k dispozici, napojování na 

spisovou službu bude kromě nákladů na samotný vývoj znamenat náklady asi 18 tisíc Kč na 

služby dodavatele spisové služby (poskytnutí testovacího prostředí, konfigurace pro připojení 

aplikaci). 

3. Různé 
Komise projednala záležitosti okolo dlouhodobě trvajících problémů se stabilitou elektrické 

sítě ve městě (zejména v kontextu s událostmi minulých dnů, kdy byla napěťovými špičkami 

poškozena mj. zařízení MTD a KH Tebis). Do definitivního vyřešení, tj. do náležité 

rekonstrukce kabelové sítě a dalších zařízení ČEZ, komise doporučuje věnovat problematice 

ochrany proti nestabilitě elektrické sítě zvýšenou pozornost. 

 

 



3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

Komise navrhuje, vzhledem k rozsahu a složitosti přípravy technické části dokumentace, zadat její 

zpracování externí firmě. 

 

Komise připomíná důležitost zajištění profinancování služeb spojených s podáním žádosti o 

prostředky z výzvy č. 22 IOP a se zadáním zakázek na realizaci investic z těchto prostředků. 

Podrobnosti poskytne Kancelář tajemníka – vedoucí E. Hnátková. 

4) Reakce rady města: 

 

Usnesení č. 343/14 k zápisům z jednání komisí rady města  
Rada města b e r e n a v ě d o m í  

a) zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií dne 1.4.2014. 

 

Zapsal:  L. Jelínek 

Vystavil:  L. Čermák 

Elektronicky ověřil: J. Moravčík, A. Kerner, L. Čermák, K. Koubský 

 

 

 

 

 


